
We hebben alle stoffen van 

de site verwijderd. 

Na de btw verhoging in 

oktober zijn natuurlijk alle 

prijzen veranderd. Het is een 

enorme klus om dat te gaan 

wijzigen. 

Sterker nog, het bijhouden van wat er inkomt en uitgaat is 

ook telkens weer een enorme klus (en gaat vaak mis!). 

In de nieuwsbrieven staat wat er nieuw in de winkel is 

gekomen, dus dat geeft wel een goede indruk van wat er zou 

kunnen zijn. Tenslotte is het voor u veel leuker om eens 

rond te snuffelen in de winkel en te voelen en in het “echt” te 

zien. Wat mij betreft, ik ben er 4 dagen in de week en zie 

dan ook graag mensen binnenkomen. 

Graag tot ziens, in de winkel 

Elvire 

 


